

7 Days HOKKAIDO SNOWY FANTASY

SKI LOVERS' SPECIAL
Stay 1 night at Ski Resort
Terms & conditions apply



Photos by JITO

Highlights

SAPPORO

- Ishiya Chocolate Factory
- Odori Park
- Sapporo TV Tower
- Drive pass Clock Tower
- Sapporo Beer Museum
- Sapporo Old Government Building
- Okurayama Ski Jump
- Paseo Shopping Mall
- Apia Underground Shopping Mall

YOICHI TOWN / KIRORO SKI RESORT

- Nikka Whisky Distilleries
- Kiroro Ski Resort
- Ainu Village
- Snowmobile Land

LAKE TOYA / NOBORIBETSU

- Lake Toya
- Mt. Showa
- Bear Ranch
- Noboribetsu Hell Valley

OTARU

- Otaru Canal
- Kitaichi Glass Shop
- Music Box Shop

Meals

- Delicious Hokkaido Crab Meal
- BBQ / Buffet Lunch or Dinner



Valid for Departure: 6 December 2017 - 31 March 2018

DAY 1 : SINGAPORE ✈️ NARITA NH 802 0550/1400
SINGAPORE ✈️ HANEDA NH 842 1050/1900
SINGAPORE ✈️ HANEDA NH 844 2215/0630
SINGAPORE ✈️ NARITA NH 804 0035/0845

Assemble at Singapore Changi International Airport Terminal 2 for your flight to Hokkaido via Narita or Haneda.

NH 802 / NARITA or HANEDA ✈️ HOKKAIDO

(Breakfast or lunch on board / Bento dinner)

Upon arrival at Chitose Airport, we will check in hotel for a well-deserved rest.

Accommodation: Hotel in Chitose (Hokkaido)

NH 842 (One night stay in Tokyo)

(Lunch on board / Bento dinner)

Upon arrival at Haneda airport, we will check in hotel for a well-deserved rest.

Accommodation: Hotel in Tokyo

NH 844 / HANEDA ✈️ HOKKAIDO

NH 804 / NARITA or HANEDA ✈️ HOKKAIDO

(Breakfast on board)

Upon arrival at Chitose Airport, we shall commence with Day 2 itineraries.

DAY 2 : HOKKAIDO / SAPPORO

(Breakfast / Lunch / Dinner)

Depart for your pleasant flight to Hokkaido (for NH842). Upon arrival proceed to Ishiya Chocolate Factory, well known for Shiroi Koibito (White Lover) cookies. Here we can learn about the history and watch the process of manufacturing this famous cookies. Next we head towards Sapporo City, along the way, we drive pass the historic Clock Tower. We will also pause at Odori Park, where Sapporo TV Tower is located for a photo-stop. After that, we proceed to Sapporo Beer Museum. Opened in 1987, this is the only registered beer museum in Japan whereby you can see the process of making beer and for a small fee, enjoy beer tasting.

Accommodation: Hotel in Sapporo

DAY 3 : YOICHI TOWN / KIRORO SKI RESORT

(Breakfast / Dinner)

After breakfast, visit Sapporo Old Government Building. This symbolic building is also known as Akarenga or Red Bricks. Then we move to Yoichi Town noted for the Nikka Whisky Distilleries, this stone structure is Nikka's first malt whisky distillery, home to Japan's warmest and richest malt whiskies. Thereafter proceed to a ski resort, where there are well-equipped facilities for dynamic skiing*, snowfield tours on snow vehicles and snowmobiles. This evening relax yourself by visiting the "onsen" (hot spring bath) after checking in the hotel.

Accommodation: Ski Resort Hotel or Similar 🏠

* Winter sports paradise is valid from end November 2017 to March 2018 (Rental of ski equipment or engaging ski instructor is at own expenses).

DAY 4 : AINU VILLAGE / MT. SHOWA / BEAR RANCH

/ LAKE TOYA (Breakfast / Lunch / Dinner)

This morning, visit the Shiraoui AINU Village, to experience AINU culture including their way of life, handicrafts and dance. Why not experience traditional woodcarving or embroidery for a small fee? Next, visit the Ezo grizzly bears and their cubs at the Bear Ranch located at the foot of Mt. Showa. Photo stop at the Lake Toya, enjoy a picturesque view with graceful Mt. Yotei in the background. This evening relax yourself by visiting the "onsen" (hot spring bath) after checking in the hotel.

Accommodation: Hotel in Lake Toya 🏠

DAY 5 : NOBORIBETSU / SNOWMOBILE LAND /

SAPPORO (Breakfast / Lunch / Dinner)

This morning, visit Jigokudani (Hell Valley) an old site of an explosion crater. Named Hell Valley because of the hot steams, sulfurous streams and other volcanic activities. Thereafter we'll head to the Snowmobile Land* where snow activities are available for all ages (at own expenses). Next, Shopping spree at Paseo Shopping Mall and Apia Underground Shopping Mall.

Accommodation: Hotel in Sapporo

DAY 6 : OTARU / CHITOSE

(Breakfast / Lunch / Dinner)

After breakfast, we visit Okurayama Ski Jump, a magnificent structural constructed for the 1972 Winter Olympic Games. This 90m high ski jump is a very popular destination that provide the panoramic view of Sapporo City. Next, we drive to the romantic town of Otaru, once a trade and fishing port, now famous for its glasswork shops and old stone warehouses. We will make a Photo stop at the famous Otaru Canal, now famous for its glasswork shops and old stone warehouses. We will make a Photo stop at the famous Otaru Canal, now famous for its glasswork shops and old stone warehouses. We will make a Photo stop at the famous Otaru Canal, now famous for its glasswork shops and old stone warehouses. We will make a Photo stop at the famous Otaru Canal, now famous for its glasswork shops and old stone warehouses.

Accommodation: Hotel in Chitose

DAY 7 : CHITOSE ✈️ SINGAPORE (Breakfast)

After breakfast, transfer to Chitose Airport for your flight back to Singapore (via Narita or Haneda Airport) with sweet memories of ANA First Choice Holiday.

Special Highlight



View Sapporo Snow Festival
from 6 - 12 February 2018

Note: The above event is organised by the local authority and is subject to change or cancel without prior notice.

Remarks

- Surcharges are applicable to Japan Eve & National Holidays, Chinese New Year and Festive Events.
- Sequence of itinerary and flight schedules are subject to change without prior notice.
- Tour will be conducted in Mandarin. A bilingual (Mandarin/English) guide will be provided upon request and is subject to availability.

7天北海道梦幻雪景游 (7D HOKKAIDO SNOWY FANTASY)

** (出发有效期: 2017年12月 - 2018年3月)



第一天: 新加坡 → 成田 NH802 0550/1400 // 新加坡 → 羽田 NH842 1050/1900
新加坡 → 羽田 NH844 2215/0630 // 新加坡 → 成田 NH804 0035/0845

在新加坡樟宜国际机场第二搭客大厦集合以办理登机手续。

NH 802 (羽田 / 成田) → 北海道 (在飞机上用早或午餐、便当晚餐)

抵达北海道机场后, 我们将登记住入酒店休息。

住宿: 千岁区酒店

NH 842 <一晚住宿在东京> (在飞机上用午餐、晚餐)

抵达羽田机场后, 我们将登记住入酒店休息。

住宿: 东京区酒店

NH844 (羽田) → 北海道

NH804 (羽田 / 成田) → 北海道

抵达北海道机场后, 我们将开始第二天的行程。

第二天: 北海道 / 札幌 (早餐、午餐、晚餐)

乘坐航班愉快飞往北海道(NH842)。抵达后, 参观白之恋巧克力工厂, 在这里, 您不单能够了解巧克力的历史及制作过程, 也能欣赏厂家收集的名贵古董及艺术品。随后乘车路经历史悠久的大钟楼。接着游览札幌地标大通公园及矗立于公园内的电视塔。随后我们到札幌啤酒博物馆参观。

住宿: 札幌区酒店

第三天: 余市 / 喜乐乐滑雪度假村 (早、晚餐)

早餐后, 参观札幌旧政府办公楼。继程往余市的日果威士忌酿酒厂, 这家以石砌建的酒厂是第一间用麦芽酿造威士忌, 为日本本土最浓烈醇郁的威士忌。之后前往喜乐乐滑雪度假村或同等级度假村, 是设备完善的滑雪场*。您可自费乘坐雪车或摩托雪车在雪地游览, 活动方式多姿多彩任您选择, 冬季雪景美不胜收。晚上您可在酒店享受泡日式温泉浴松懈身心。

***冬季种类广泛的活动只限 2017年12月至2018年3月 (租用滑雪器具费用自付)**

住宿: 滑雪度假村

第四天: 白老爱奴村 / 昭和新山 / 熊牧场 / 洞爷湖 (早、午、晚餐)

今早启程到白老爱奴村, 认识白老爱奴族的独特历史和文化, 以及他们世代相传的家传宝物和家用器皿、刺绣和歌舞。之后前往活火山昭和新山。继而到北海道独特的熊牧场, 参观逗人喜爱的大灰熊。接着在洞爷湖拍照留念。晚上您可在酒店享受泡日式温泉浴。

住宿: 洞爷湖区酒店

第五天: 登别 / 摩托雪车场 / 札幌 (早、午、晚餐)

今早, 我们将参观登别的“地狱谷”, 这里是火山口的一部分, 火山气体从灰黄色的岩石表面向外喷出, 各处沸腾的温泉不断地冒出水泡。过后, 我们将前往摩托雪车场*, 这里的活动老少咸宜。接着参观札幌啤酒博物馆, 为您介绍具有120多年历史的札幌啤酒, 同时了解其酿制过程。之后到 Paseo 购物商场及 Apia 地下道购物商场让您尽情享受购物乐。

***租用摩托雪车及雪橇费用自付**

住宿: 札幌区酒店

第六天: 小樽 / 千岁 (早、午、晚餐)

早餐后, 我们将前往大仓山跳台滑雪竞技场, 1972年曾是札幌冬季奥林匹克运动会90米级跳台比赛的赛场。继程往浪漫的小樽市, 那里是以小樽运河及仓库群而著名。接着参观北一玻璃商店, 它是以制造古董灯和玻璃制品而出名。过后是往音乐盒商店, 欣赏手工艺制作的音乐盒并聆听美妙乐曲。

住宿: 千岁区酒店

第七天: 千岁 → 新加坡 (早餐)

享用早餐后, 我们将前往机场搭乘航班回返新加坡(经成田或羽田机场), 愿 ANA 首选假日游络您留下美好回忆。

专选观先特色

在札幌冰雪节观赏冰雕和雪雕从二月六日至十二日2018年。

(备注: 上述节目为该地当局筹备, 如有更改或取消, 恕不预先告知。)

备注:

行程顺序、航班时间和酒店住宿如有更改, 恕不预先告知。